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Förvaltningens förslag till beslut 
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Susanne Leinsköld  

Stadsdelsdirektör  

   

 

Sammanfattning 

I ett medborgarförslag föreslås uppsättning av sju stycken 

basketkorgar i Ängen. Förvaltningen anser att denna typ av 

investeringar är lämpliga att överväga vid större upprustningar och 

föreslår därför nämnden att inte gå vidare med förslaget. 

 

Ärendet 

Stadsdelsnämnden har den 6 september 2018 tagit emot ett 

medborgarförslag gällande att i Ängen uppföra sju stycken 

basketkorgar för att invånare ska kunna spela ”4 i rad” med 

basketbollar. Inlämnaren menar att förslaget kan ge positiva utslag 

bland invånarna, i synnerhet barn och unga, gällande utveckling av 

motoriska färdigheter och öka färdigheter genom övning. Vidare 

anser inlämnaren att uppsättningen kan locka människor som 

vanligtvis inte idrottar.  

 

Jämställdhetsanalys 

Ärendet bedöms inte ha någon påverkan på förhållandet mellan 

könen.  
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Ärendets beredning 

Ärendet har beretts inom avdelningen stadsutveckling och 

medborgarservice.  

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Förvaltningen ser positivt på initiativ för att främja spontanidrott. 

Det finns redan idag möjlighet till utövande av spontanidrott i 

parken Ängen som har en fotbollsplan med konstgräs, en basketplan 

med gummibeläggning där totalt sex basketkorgar finns samt en 

skatepark. I Ängen finns även parklek med öppen förskola och 

fritidsverksamhet.  

 

Förvaltningen anser att förslaget är lämpligt att överväga vid en 

större upprustning av Ängen, vilket inte planeras att påbörjas förrän 

tidigast år 2025. Förvaltningen föreslår därför nämnden att inte gå 

vidare med förslaget. 

 

Avslutningsvis vill förvaltningen uppmärksamma 

förslagsinlämnaren på att det i nuläget pågår medborgardialoger 

avseende upprustning av Sätradalsparken och att det är möjligt för 

förslagsinlämnaren att delta i den processen med sina förslag. 
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1. Medborgarförslaget 


